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Zapytanie radnego 
 

 
 W związku z trwającym postępowaniem sądowym dotyczącym zasiedzenia gminnych terenów 

zajmowanych przez ZWiK w Łodzi uprzejmie proszę o udzielenie informacji: 

1. Czy Urząd Miejski w Rzgowie, od czasu uprawomocnienia decyzji rekultywacyjnej dot. pól 

osadowych, prowadził z podmiotami zewnętrznymi korespondencję w sprawie kierunków, 

sposobu rekultywacji pól osadowych? Jeżeli tak, proszę o udostępnienie tej urzędowej 

korespondencji. 

2. Proszę o wyczerpujące przedstawienie obecnego stanu postępowania sądowego w sprawie 

zasiedzenia terenu stacji uzdatniania wody oraz pól osadowych w Kalinku. 

3. Proszę o przedstawienie korespondencji prowadzonej w sprawie potencjalnego zawarcia 

ugody w obu tych sprawach lub korespondencji, dokumentów świadczących o próbach 

rozwiązania tych spraw w inny sposób.  
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